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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data 

de 26 mai 2022, ora 16
30 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 26 mai 2022, ȋn şedinţă ordinară, fiind 

convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 500/19.05.2022, completată prin dispoziţia primarului nr. 

526/24.05.2022 şi dispoziţia primarului nr. 544/25.05.2022. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 18 consilieri locali. Lipseşte domnul consilier Sali Sabri. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Menan Samir. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Ceauşu Ionela-consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza-consilier R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Dl. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 18 voturi „pentru”. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Medgidia din data de 28.04.2022 care se votează cu 17 voturi „pentru” şi 1 vot „abţinere” 

(domnul consilier Omer Metin). 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare convocată de 

îndată a Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 17.05.2022 care se votează cu 13 voturi 

„pentru” şi 5 voturi abţinere” (domnii consilieri Menan Samir, Omer Metin, Vlădescu Luminiţa, Lupu Ionuţ şi 

Moşescu Bogdan-Marian). 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Aş vrea să vă întreb dacă este ok faptul că s-a făcut 

convocarea cu 1 minut după ce a început şedinţa? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Aţi fost convocaţi telefonic. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cu jumătate de oră înainte de şedinţă. 

Dra. secretar general Solomon Melania: A fost de îndată, iar cele de îndată sunt de îndată. 

Dl. consilier Lupu Ionuţ: Materialele au fost primite la fix. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sedinţa este de îndată. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu le-am primit la şi un minut. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Convocarea a fost făcută telefonic. Ceilalţi au primit, nu? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Sedinţa din 17.05. de la ora 10, materialele au fost primite pe 

mail la şi un minut şi şedinţa a început la fix. 

Dra. secretar general Solomon Melania: In sală au fost prezentate din timp.  

Dl. consilier Arslan Ozgun: Sedinţa am început-o la şi un sfert, şi douăzeci. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Legea nu prevede un anumit termen la şedinţele de îndată. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E adevărat, dar nu se pot transmite după. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Nu s-au transmis după. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu am la şi un minut mail. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Problema este că trebuie să avem timpul necesar să ştim ce 

votăm. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Rugămintea mea este să se menţioneze la secţiunea aceasta 

de vot de aprobare a procesului-verbal faptul că mailul cu materialele de şedinţă a fost trimis la şi un minut. 

Dl. consilier Omer Metin: L-aţi primit la şi un minut. Dumneavoastră specificaţi la cât l-aţi primit nu 

când s-a trimis. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Ceilalţi au primit. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E primit la şi un minut, mă gândesc că... 
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Dl. consilier Lupu Ionuţ: Yahoo nu are o bază de date? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Mă gândesc că aşa cum l-am primit eu, l-au primit şi ceilalţi 

din CC. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ok. S-a notat. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Mail-ul domnului consilier Bogdan Moşescu. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Sunteţi toţi în CC, inclusiv dumneavoastră. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Mie poate mi-a venit la fără un minut. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu mă îndoiesc că v-a venit cu o oră sau cu o zi înainte să 

aveţi timp să le parcurgeţi. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Toţi avem la fel. Şi eu am la fel, la 10:01. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Sedinţa am început-o la şi un sfert. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cred că mailul l-aţi primit exact când eraţi în sală. 

Dl. preşedinte de şedinţă: S-a notificat, am înţeles. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Aveam materialele în faţă. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Puteaţi solicita din timp să le studiaţi şi amânam şedinţa. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

1. Proiectul de hotarare nr. 114 privind aprobarea contului anual de execuție al bugetului 

propriu al municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor finanțate din venituri proprii și 

subvenții, precum și a situațiilor financiare, inclusiv anexele la acestea, la 31.12.2021 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

2. Proiectul de hotarare nr. 115 privind aprobarea contului de execuție al bugetului propriu al 

municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor finanțate din venituri proprii și subvenții, 

precum și a situațiilor financiare, la 31.03.2022 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

3. Proiectul de hotarare nr. 116 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110473 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110473  

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

4. Proiectul de hotarare nr. 117 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110619 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110619  

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

5. Proiectul de hotarare nr. 118 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 110597 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110597  

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

6. Proiectul de hotarare nr. 119 privind împuternicirea Primarului municipiului Medgidia să 

facă modificări ale funcțiilor publice și ale funcțiilor contractuale în cadrul compartimentelor 

aparatului de specialitate 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

7. Proiectul de hotarare nr. 120 privind atestarea apartenenței la domeniul privat al municipiului 

Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe teritoriul u.a.t. Medgidia, județul Constanța, 

conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 6137/10.05.2022 

                                                                                                  Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

8. Proiectul de hotarare nr. 121 privind schimbul unor spații de locuit în regim de închiriere 

pentru tineri, spații construite de Agenția Națională pentru Locuințe  

                                                                                                  Initiator:Primar, Valentin Vrabie 



3 
 

9. Proiectul de hotarare nr. 122 privind închirierea unui spațiu cu altă destinație decât locuință, 

aparținând domeniului privat al municipiului Medgidia, situat în Medgidia, str. Tudor 

Vladimirescu, nr. 5, județul Constanța, către Alianța Național Țărănistă 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

10.  Proiectul de hotarare nr. 126 privind aprobarea documentației de urbanism „ELABORARE 

P.U.Z. – ZONA SPITAL” 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

11.  Proiectul de hotarare nr. 127 privind aprobarea documentației de urbanism „ELABORARE 

P.U.Z. – REGLEMENTARE IMOBIL TEREN CU NUMĂR CADASTRAL 105528 CU 

FUNCȚIUNI DE ALIMENTAȚIE PUBLICĂ, SERVICII, COMERȚ ȘI AGREMENT ȘI 

INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN” 

                                                                                                  Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

12.  Proiectul de hotarare nr. 128 privind modificarea și completarea Statutului municipiului 

Medgidia  

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

13.  Proiectul de hotarare nr. 130 privind împuternicirea Directorului executiv al Poliției Locale a 

municipiului Medgidia să facă modificări ale funcțiilor publice și ale funcțiilor contractuale în 

cadrul compartimentelor Poliției Locale a municipiului Medgidia  

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

14.  Proiectul de hotarare nr. 131 privind aprobarea rectificării bugetului local de venituri și 

cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe anul 2022  

                                                                                                  Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

II. DIVERSE 

1. Solicitarea nr. 14027/20.04.2022. 
2. Solicitarea nr. 14028/20.04.2022. 

 
Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 114) privind aprobarea contului 

anual de execuție al bugetului propriu al municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor finanțate din 

venituri proprii și subvenții, precum și a situațiilor financiare, inclusiv anexele la acestea, la 31.12.2021. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentaţia tehnică, avizele comisiilor de specialitate şi 

avizul de legalitate al secretarului, favorabil. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Constat că de la an la an rapoartele de specialitate sunt făcute în 

dorul lelii, doar de dragul de a fi făcute, nu exprimă o transparenţă a cifrelor pe care le avem în bugete şi în 

execuţii, pe de o parte, pe de altă parte, sunt convinsă că oricare dintre colegii prezenţi aici nu ştiu despre ce 

este vorba în această execuţie pentru modul în care a fost întocmit acest raport. Niciodată de când sunt eu în 

primărie consilier local nu am întâlnit rapoarte făcute atât de superficial şi, ca să nu mai jignesc, că nu are 

sens... 

Dl. consilier Brânză Dumitru: Deja ne-aţi jignit pe toţi colegii. Nu mai faceţi afirmaţii, vă rog 

frumos! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Niciodată de când sunt consilier local nu am întâlnit rapoarte atât 

de superficial făcute fără niciun fel de profesionalism pe de o parte, pe de altă parte aş vrea să vă spun că se 

vede foarte clar că bugetul local pe care l-am votat anul trecut a fost umflat şi acest lucru se vede în special în 

bugetul de dezvoltare, unde a fost realizat doar 24%. De obicei când se umflă bugetele se umflă cu scopul de a 

face angajamente bugetare fără fundament. Pe de altă parte, aş vrea să atenţionez faptul că datoria la furnizori 

s-a dublat de la începutul anului până la sfârşitul anului 2021, lucru care demonstrează foarte clar că, deşi sunt 

bani foarte mulţi veniţi prin cote defalcate de la bugetul de stat, banii nu au fost judicios cheltuiţi sau plătiţi, 

după cum de fapt există şi o lege care spune foarte clar ordinea în care se plătesc furnizorii. Faptul că s-au 

dublat furnizorii este dacă vreţi şi o încălcare a legii, pe de o parte, iar pe de altă parte, aş vrea să spun de 

asemenea că nu ni s-a adus la cunoştinţă în execuţia bugetară modul în care s-a realizat bugetul prin execuţie 

pe fiecare cod bugetar în parte sau capitol bugetar în parte măcar. Este făcut doar aşa pentru că probabil se ştie 

că noi votăm orice fără să ştim ce.  
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Dl. preşedinte de şedinţă: Din punctul dumeavoastră de vedere. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Din punctul meu de vedere, e un punct propriu de vedere. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 114 de pe ordinea de zi care se votează cu  14 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri 

Radu Sorin Elvis, Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 115) privind aprobarea contului 

de execuție al bugetului propriu al municipiului Medgidia și al bugetelor instituțiilor finanțate din venituri 

proprii și subvenții, precum și a situațiilor financiare, la 31.03.2022. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentaţia tehnică, avizele de specialitate ale comisiilor 

şi avizul de legalitate al secretarului, favorabil. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 115 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri 

Radu Sorin Elvis, Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 116) pentru aprobarea vânzării 

prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat 

cu număr cadastral 110473 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110473. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentaţia tehnică, avizele de specialitate ale comisiilor 

şi avizul de legalitate favorabil al secretarului. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Voiam să întreb, pentru că iar se aprobă o vânzare, terenul 

acesta cu număr cadastral 110473 unde se localizează? Care este intenţia, de ce se vinde? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Se vinde pentru că trebuie să îl vindem. Să îl lăsăm să crească cucuta 

pe el? Valorificăm patrimoniul corect. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Este o promisiune de investiţie acolo sau se întâmplă ceva 

sau doar se vinde ca să se vândă? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La inventariere am avut aceleaşi discuţii că de ce le inventariem. Sunt 

oameni şi societăţi interesaţi să cumpere şi să facă investiţii. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Si acolo este o intenţie? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Mai multe, trei. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Acolo unde? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aveţi locaţia, strada Iunus Emre... 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu, acesta este în Soseaua Constanţei. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E cel de la Partizan. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Soseaua Constanţei. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: De ce scrieţi numărul cadastral? 

Dra. secretar general Solomon Melania: In cuprins nu se regăsesc toate datele? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E un plan de situaţie. 

Dra. secretar general Solomon Melania: In cuprinsul proiectului de hotărâre. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Oamenii, pentru că am discutat despre transparentizarea 

acestor vânzări de terenuri, cetăţenii din Medgidia, în momentul în care văd un număr cadastral, nu toţi ştiu să 

caute, să vadă exact la OCPI. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cum credeţi că ar trebui să facem? Nici înainte şi nici până acum nu a 

fost respins niciun proiect de hotărâre când am prezentat la material cadastru. Cum ar trebui să facem, să nu 

mai punem cadastru? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Promovarea lui cred că ar putea fi făcută şi la modul să se 

indice exact unde este localizat. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Scrie, în Soseaua Constanţei. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Oamenii să ştie transparent, se vinde un teren de 1000 m la 

Partizan. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In titlu să trecem şi adresa? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu cred că ar fi un element de transparenţă. Nu toată lumea 

ştie să caute unde este un număr cadastral poziţionat. 
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Dl. viceprimar Păun Niculae: In partea scrisă a materialului e trecută şi adresa. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Din moment ce văd proiectul nu văd şi conţinutul, doar 

titlul? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ei nu văd proiectul cu toate referatele din spate, văd doar 

ordinea de zi. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Dar ce văd, doar ordinea de zi? Nu cred. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ba da. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Hotărârile de Consiliu sunt pe site imediat după şedinţele 

de Consiliu, se publică. Hotărârea în întregime, cetăţenii văd hotărârile în întregime, nu doar titlul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: E adevărat. Rugămintea mea este să se menţioneze şi 

localizarea. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In titlul proiectului să trecem şi adresa. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Pe viitor să se ştie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In partea scrisă este şi adresa. 

Dl. consilier Radu Sorin Elvis: Cetăţenii nu au acces la partea scrisă. E doar o completare de 

informaţii. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Nu cred că nu au acces.  

Dl. viceprimar Păun Niculae: Noi la comisii ne întâlnim şi colegii pun întrebarea asta “unde este 

terenul?” Este la Partizan sau la Valea Dacilor sau unde este terenul. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cine răspunde? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu răspund pentru că eu chiar ştiu. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: La comisia dumneavoastră. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu este singurul caz, în general. Acum că nu am trecut în titlu, vom 

trece în viitor şi în titlu. 

Dl. consilier Radu Sorin Elvis: Legat de informaţiile de pe site, site-ul nu este actualizat. Dacă intraţi 

pe site o să vedeţi comisiile de specialitate sunt cele vechi din mandatele trecute. Nu a fost actualizat acest site. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Hotărârile vă spun sigur că sunt pe site. 

Dl. consilier Radu Sorin Elvis: Nu este site actualizat în totalitate. 

Dra. secretar general Solomon Melania: In totalitate nu, dar hotărârile de Consiliu sunt toate. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ele sunt publice pe site, dar nu s-ar putea face o partiţie să se 

cunoască toate datele, ca atunci când merge omul la ADP că vrea să ia caietul de sarcini? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Nu putem face titlul de jumătate de pagină. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Chiar toate datele nu am putea să le trecem în titlu, trecem şi adresa 

unde se află terenul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am reţinut sugestia dumneavoastră ca pe viitor să fie trecută adresa exactă 

ca să nu mai avem probleme. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 116 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru”, 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian, Lupu Ionuţ şi Vlădescu Luminiţa) 

şi 1 vot “abţinere” (domnul consilier Radu Sorin Elvis). 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 117) pentru aprobarea vânzării 

prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat 

cu număr cadastral 110619 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110619.  

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele tehnice, avizele de specialitate ale comisiilor şi 

avizul de legalitate al secretarului favorabil. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu am identificat preţul de evaluare. E cel de la Valea 

Dacilor sau de la Siloz? 

Dl. preşedinte de şedinţă: De la Valea Dacilor, strada Iunus Emre, nr. 11. Aveţi chiar la art. 3, alin (2) 

preţul 33119 euro fără TVA. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 117 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru”, 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian, Lupu Ionuţ şi Vlădescu Luminiţa) 

şi 1 vot “abţinere” (domnul consilier Radu Sorin Elvis). 
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Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 118) pentru aprobarea vânzării 

prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat 

cu număr cadastral 110597 și înscris în Cartea Funciară Nr. 110597. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele tehnice, avizele de specialitate ale comisiilor şi 

avizul de legalitate favorabil al secretarului. Terenul este situat pe str. Silozului, nr. 125 B, suprafaţă de 957 

mp. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 118 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru”, 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian, Lupu Ionuţ şi Vlădescu Luminiţa) 

şi 1 vot “abţinere” (domnul consilier Radu Sorin Elvis). 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 119) privind împuternicirea 

Primarului municipiului Medgidia să facă modificări ale funcțiilor publice și ale funcțiilor contractuale în 

cadrul compartimentelor aparatului de specialitate. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele tehnice, avizele de specialitate ale comisiilor şi 

avizul favorabil al secretarului primăriei. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu o consider o măsură abuzivă pentru că se ştie foarte clar 

modul în care a gestionat primarul angajările şi darea în şomaj a unor angajaţi din primărie, oameni care au 

câştigat procesele în totalitate. Toţi cei care au fost daţi afară au câştigat procesele cu primăria, au fost plătiţi 

pentru perioada în care ei nu au fost la muncă. Probabil că primăria a plătit şi daune-interese, nu ştim. Mi se 

pare o măsură abuzivă tocmai ca în continuare Primarul să îşi facă tot felul de aranjamente cu posturile din 

primărie. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Este opinia dumneavoastră. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este opinia mea, eu întotdeauna îmi exprim propria opinie. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In baza cărui articol din OUG 57 se pot transfera sau delega 

atribuţiile Consiliului Local? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Atribuţiile Consiliului Local nu cuprind şi modificările 

asupra funcţiilor. Consiliul Local are ca atribut să aprobe structura, organigrama şi statul de funcţii. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: In organigramă şi stat de funcţii noi avem funcţiile respective 

pentru care noi acum îl mandatăm pe primar să le modifice după bunul plac. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Până acum prin dispoziţie s-au făcut modificări asupra 

funcţiilor. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Si acum ce s-a schimbat? 

Dra. secretar general Solomon Melania: La ANFP sunt funcţionari care acceptă prin dispoziţie, alţii 

interpretează Codul altfel. In Cod nu ne spune nicăieri că Consiliul Local trebuie să adopte o hotărâre prin care 

se modifică un post din punct de vedere al gradului sau clasei, nu, spun că modificările se fac prin acte 

administrative, nu spune Codul care este actul administrativ, hotărâre sau dispoziţie. Până acum, prin 

dispoziţie s-au făcut. Procedura aceasta pe care am ales-o este doar să eficientizăm activitatea şi să scurtăm 

procedura că ne lungim. Primarul cunoaşte cel mai bine nevoile instituţiei. Este aparatul dânsului şi este 

normal să hotărască. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Este normal, dar proiectul de hotărâre menţionează foarte 

clar că se împuterniceşte din partea Consiliului Local. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Este o procedură agreată de Agenţie şi mai sunt localităţi 

care au dat această hotărâre, vă dau şi exemple. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Adică Consiliul Local are autoritatea să imputernicească. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Da. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, nu primarul. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Da, să îl împuternicească pe primar. Si Primăria Sectorului 

6, şi Galaţi şi mai sunt, Dobroeşti, Copăceni din Ilfov au dat această hotărâre. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: In accepţiunea ideii ăsteia art. 129 alin (3) unde sunt 

menţionate clar atribuţiile Consiliului Local... 

Dra. secretar general Solomon Melania: Această atribuţie nu este clar legiferată în Codul 

administrativ. 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Că aprobă orice modificare? 

Dra. secretar general Solomon Melania: Structura. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Si modificarea acesteia. 

Dra. secretar general Solomon Melania: Si modificarea structurii. Dar modificarea asupra funcţiilor 

nu regăsim în Codul administrativ, nu e nimic clar. Legiuitorul nu a prevăzut acest lucru. Dacă dumneavoastră 

găsiţi vreun articol din Cod, vă rog să mi-l spuneţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi am votat şi au fost şi procese în Instanţă pentru modul în care 

au fost pe dispoziţie de primar stabilite salariile angajaţilor şi acei angajaţi au câştigat în instanţă tocmai pentru 

că s-au făcut pe dispoziţie de primar, fără să treacă prin Cosiliul Local. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 119 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru”, 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian, Lupu Ionuţ şi Vlădescu Luminiţa) 

şi 1 vot “abţinere” (domnul consilier Radu Sorin Elvis). 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 120) privind atestarea 

apartenenței la domeniul privat al municipiului Medgidia a unor imobile – terenuri situate pe teritoriul u.a.t. 

Medgidia, județul Constanța, conform Anexei la procesul-verbal al comisiei de inventariere nr. 

6137/10.05.2022. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele de specialitate, avizele comisiilor de 

specialitate şi avizul favorabil al secretarului primăriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 120 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 121) privind schimbul unor 

spații de locuit în regim de închiriere pentru tineri, spații construite de Agenția Națională pentru Locuințe. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele tehnice, avizele comisiilor de specialitate şi 

avizul favorabil al secretarului primăriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 121 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 122) privind închirierea unui 

spațiu cu altă destinație decât locuință, aparținând domeniului privat al municipiului Medgidia, situat în 

Medgidia, str. Tudor Vladimirescu, nr. 5, județul Constanța, către Alianța Național Țărănistă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele tehnice, avizele comisiilor de specialitate şi 

avizul favorabil al secretarului primăriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 122 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 126) privind aprobarea 

documentației de urbanism „ELABORARE P.U.Z. – ZONA SPITAL”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele de specialitate, avizele comisiilor de 

specialitate şi avizul de legalitate al secretarului primăriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 126 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 127) privind aprobarea 

documentației de urbanism „ELABORARE P.U.Z. – REGLEMENTARE IMOBIL TEREN CU NUMĂR 

CADASTRAL 105528 CU FUNCȚIUNI DE ALIMENTAȚIE PUBLICĂ, SERVICII, COMERȚ ȘI AGREMENT 

ȘI INTRODUCERE ÎN INTRAVILAN”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele aferente proiectului de hotărâre, avizele 

comisiilor de specialitate şi avizul favorabil al secretarului primăriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 127 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 128) privind modificarea și 

completarea Statutului municipiului Medgidia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele aferente proiectului de hotărăre, avizele 

comisiilor de specialitate şi avizul favorabil al secretarului primăriei. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 128 de pe ordinea de zi care se votează cu adoptată cu 18 

voturi “pentru”. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 130) privind împuternicirea 

Directorului executiv al Poliției Locale a municipiului Medgidia să facă modificări ale funcțiilor publice și ale 

funcțiilor contractuale în cadrul compartimentelor Poliției Locale a municipiului Medgidia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele aferente proiectului de hotărâre, avizele 

comisiilor de specialitate şi avizul favorabil al secretarului primăriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 130 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

“pentru” şi 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Moşescu Bogdan Marian, Lupu Ionuţ şi Vlădescu 

Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 131) privind aprobarea 

rectificării bugetului local de venituri și cheltuieli al Municipiului Medgidia, județul Constanța, pe anul 2022. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă avem documentele aferente proiectului de hotărâre, avizele 

comisiilor de specialitate şi avizul favorabil al secretarului primăriei. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 131 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

“pentru”, 1 vot “împotrivă” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa) şi 3 voturi “abţinere” (domnii consilieri 

Radu Sorin Elvis, Moşescu Bogdan Marian şi Lupu Ionuţ). 

  

Se trece la punctul  II. DIVERSE 

Dl. preşedinte de şedinţă: Două solicitări, le-aţi avut pe mail. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Referitor la aceste 2 solicitări, voiam să îl întreb pe domnul Păun, 

ştiu că cu câţiva ani buni în urmă pentru islaz se punea problema să se facă..., ştiu că dumneavoastră v-aţi 

ocupat şi legislaţia era foarte clară. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Stiu ce vreţi să mă intrebaţi. Hârtia suportă orice. Oamenii au scris 

acolo că au fost plătitori de bună-credinţă, asta e relativ, nu a fost aşa. Contractele pe care le-au avut au fost pe 

vechiul amplasament al CAP-ului, pe ruinele CAP-ului. Ei spun că tot ce e acolo este islaz, dar nu este islaz. 

Au fost chiriaşi, dar nu de bună-credinţă pentru că contractul lor expira în 2020, în 2017 nu au mai plătit. 

Funcţionarii de la ADP, în 2020, nu numai pe ei, ci şi pe alţi rău-platnici, i-a somat să vină să plătească, dacă 

nu îi cheamă în judecată pentru recuperarea debitului şi eliberarea terenului. Nu a mai putut să le prelungească 

contractul de inchiriere, că ştiţi că în contractele de închiriere există o clauză care spune că prelungirea se face 

în anumite condiţii, una dintre condiţii este să fie buni-platnici. Acolo unde spun oamenii că vor, mai avem 

încă două loturi de teren, se află în intravilan, în imediata apropiere a terenului pe care tocmai l-am votat acum 

la vânzare prin licitaţie publică. Să participe la licitaţie, să cumpere. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cine să participe la licitaţie? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dânşii, care spun. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Haideţi, domnul Păun, nu are acces la licitatie. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Acum sunt în discuţie cu doamna consilier, lăsaţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Oamenii ăştia sunt oameni muncitori, care nu au acces la 

informaţii. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: De ce nu au acces, cine i-a oprit vreodată pe participanţi? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Stiţi foarte bine cum se organizează licitaţiile. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Chiar nu ştiu cum se organizează, dacă dumneavoastră ştiţi... Legat de 

dorinţa oamenilor de a cumpăra, o să vedeţi la şedinţele următoare, nu au ieşit încă planurile de situaţie de la 

cadastru, dar o să inventariem încă două loturi de teren acolo. Unul cred că are în jur de 5000 mp, celălalt e 

puţin mai mare, cred că are 7000 mp. Să participe la licitaţie. Si la licitaţia aceasta pot să participe. De ce nu 

pot să participe? 
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Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Pentru că sunt convins că nici măcar nu ştiu că se vând 

loturile alea. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Inseamnă că sunt interesati tare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Sunt interesaţi doar cei care vin şi discută înainte. Intrebarea 

mea pentru dumneavoastră este de ce sunt mototolite cererile lor? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Cum sunt mototolite? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Se vede că au fost mototolite, cineva când le-a primit le-a 

mototolit. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul consilier, eu aşa le-am primit. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Bănuiesc că nu le-au mototolit când au venit cu ele. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu stăm să analizăm, nu are nicio relevanţă dacă sunt sau nu mototolite. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Au fost primite două cereri şi le-aţi introdus la diverse. Poate 

cineva să spună şi să se consemneze în procesul-verbal că nu au fost şi alte cereri asumate către Consiliul 

Local care nu au apărut pe masa şedinţei? Acestea sau oricare altele pe parcursul anului? Sunt şi alte cereri? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu pot să vă răspund că pe astea le-am primit, nu am nimic de ascuns, 

ce aş avea eu de pierdut să vi le pun la dispoziţie? 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Au mai fost înregistrate la Primăria Medgidia şi alte cereri 

către Consiliul Local? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă mă întrebaţi pe mine, eu nu pot să vă răspund, pe astea le-am 

primit. 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul Menan Samir declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 26.05.2022. 
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